

Before you Sign

ការវាស់វែងឧបត្ថម្ភផ្នែកការងារ

សូមស្វាគមន៍ចូលទៅក្នុងការប្រឆាំងនឹងអ្នកចូលរួមស្វាគមន៍ចូលទៅក្នុងការប្រឆាំងនឹងអ្នកចុះហត្ថលេខាPodcast (ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយដំណឹងក្នុងអ៊ីនធឺណិត)។

ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយដំណឹងតាមរយៈអ៊ីនធឺណិតនេះបានធ្វើឡើងដើម្បីជួយលោកអ្នកឱ្យបានយល់ប្រសើរជាងមុនអំពីច្បាប់និងសិទ្ធិរបស់ខ្លួននៅក្នុងរដ្ឋអង់គ្លេស។

ប្រសិនបើលោកអ្នកយល់ពីសិទ្ធិនិងការទទួលខុសត្រូវរបស់ខ្លួន លោកអ្នកនឹងអាចជ្រើសរើសនូវអ្វីៗដែលអ្នកដឹងថាពួកវាហើយត្រឹមត្រូវសម្រាប់ការរស់នៅរបស់លោកអ្នកនៅក្នុងប្រទេសកាណាដា។

សំខាន់ខ្លាំងណាស់លោកអ្នកត្រូវដឹងថាព័ត៌មានដែលផ្សាយចេញតាមប្រព័ន្ធអ៊ីនធឺណិតនេះគឺមិនមែនជាដំបូន្មានច្បាប់អចិន្ត្រៃយ៍ដើម្បីជួយដោះស្រាយស្ថានភាពរបស់លោកអ្នកនោះទេ។ ដំណឹងទាំងនេះគ្រាន់តែជាដំណឹងអំពីច្បាប់អចិន្ត្រៃយ៍ដែលជួយលោកអ្នកឱ្យបានយល់ខ្លះៗដែលលោកអ្នកកំពុងតែប្រឈមមុខនាពេលបច្ចុប្បន្ន។

ថ្ងៃនេះយើងនឹងនិយាយអំពីកម្មវិធីរបស់រដ្ឋាភិបាលនៅ Ontario ដែលមានឈ្មោះថាបំណាច់វាស់វែងឧបត្ថម្ភផ្នែកការងារ។

បំណាច់វាស់វែងឧបត្ថម្ភផ្នែកការងារ ដែលហៅថា EI អ៊ីអាចផងដែរអាចផ្តល់ប្រាក់ បំណាច់ជាវិធីដល់ប្រជាជនក្នុងស្ថានភាពប្លែកៗគ្នា។ បើអ្នកបានបាត់បង់ការងារដោយគ្មានកំហុសរបស់ខ្លួន ព្រោះភាពកង្វះការងារឬ ការឈប់សម្រាកតាមរយៈរូបវិទ្យាអ្នកអាចរកការងារធ្វើបានអ្នកអាចដាក់ពាក្យសុំប្រាក់បំណាច់វាស់វែងឧបត្ថម្ភផ្នែកការងារ។ EI

ក៏សម្រាប់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលត្រូវការប្រាក់បំណាច់វាស់វែងឧបត្ថម្ភផ្នែកការងារផងដែរ ដោយមានជំងឺ មានរបួស ឬ តម្រូវឱ្យទៅរស់នៅដាច់ខ្លួន។ អ្នកអាចដាក់ពាក្យដើម្បីទទួលបានប្រាក់បំណាច់ជាស្រ្តីមានគំរូបនិងសម្រាលកូនឬជា ឪពុកម្តាយដែលមានទារកថ្មីៗ ទើបយកទារកមកចិញ្ចឹមជាតូចចិញ្ចឹម។

ក៏បានផងដែរនូវប្រាក់បំណាច់ប្រសិនបើអ្នកកំពុងតែមើលថែឧបត្ថម្ភអ្នកមានជំងឺធ្ងន់ អ្នកមានរបួស ឬនរណាម្នាក់ដែលត្រូវការការថែរក្សាក្នុងជីវិតចុងក្រោយ។

ត្រូវដឹងថាប្រាក់បំណាច់នីមួយៗដែលត្រូវបានសុទ្ធតែមានលក្ខខណ្ឌដែលត្រូវបំពេញ។ បើអ្នកមិនប្រាកដថាអ្នកមិនសមនឹងទទួលបានប្រាក់បំណាច់ទាំងនោះទេ អ្នកត្រូវតែដាក់ពាក្យសុំដើម្បីឱ្យភ្នាក់ងារគេជាអ្នកសម្រេចឱ្យលោកអ្នកវិញ។

ឥឡូវនេះយើងនឹងពិភាក្សាអំពីប្រាក់បំណាច់វាស់វែងការងារនិងត្រូវអនុវត្តបើអ្នកក្លាយជាអ្នកគ្មានការងារធ្វើ។ ជាការសំខាន់ណាស់ដែលអ្នកត្រូវដាក់ពាក្យសុំប្រាក់បំណាច់ EI

ឱ្យបានឆាប់បំផុតនៅពេលដែលអ្នកឈប់ធ្វើការភ្លាមៗ។ អ្នកអាចដាក់ពាក្យសុំប្រាក់បំណាច់ទោះបីជាអ្នកមិនទាន់បានទទួលប្រាក់បំណាច់និយោជករបស់អ្នកបានបញ្ជូនកំណត់ត្រាការងាររបស់អ្នកដែលហៅថា ROE របស់អ្នកទៅភ្នាក់ងារប្រាក់បំណាច់វាស់វែងការងារក៏ដោយ។ ប្រសិនបើអ្នករង់ចាំដាក់ពាក្យទាមទារលើសពីបួនសប្តាហ៍បន្ទាប់ពីថ្ងៃធ្វើការចុងក្រោយរបស់អ្នក អ្នកនឹងអាចបាត់បង់ប្រាក់បំណាច់ដែលត្រូវបាននោះ។

អ្នកអាចមានសិទ្ធិទទួលបានប្រាក់បំណាច់តាមធម្មតាពីការវាស់វែងការងារប្រសិនបើអ្នក៖

ត្រូវបានគេជួលឱ្យធ្វើការនៅក្នុងកន្លែងដែលអ្នកបានទទួលប័ណ្ណប្រាក់ឈ្នួលដែលកត់ត្រាការបង់ពន្ធដារឱ្យរដ្ឋកាណាដាត្រឹមត្រូវ។

បាត់បង់ការងារដោយគ្មានកំហុស។

ដោយគ្មានការងារធ្វើនិងដោយគ្មានប្រាក់ចំណូលយ៉ាងហោចប្រាំពីរថ្ងៃជាប់ៗគ្នាក្នុងរយៈពេល ៥២ សប្តាហ៍ចុងក្រោយនេះ។

Before you Sign

បានធ្វើការគ្រាប់ចំនួនម៉ោងដែលអាចទទួលបាននូវប្រាក់បំណាច់រ៉ាប់រងនៅក្នុងរយៈពេល ៥២ សប្តាហ៍ចុងក្រោយឬចាប់តាំងពីការទាមទារ ប្រាក់បំណាច់រ៉ាប់រងការងារ EI ចុងក្រោយរបស់អ្នក រៀបចំទៅលើមួយណាដែលខ្លីជាង។

បានត្រៀមខ្លួន, មានឆន្ទៈនិងអាចធ្វើការបានជារៀងរាល់ថ្ងៃ;

កំពុងស្វែងរកការងារនិងរក្សាកំណត់ត្រាពួកនិយោជន៍ ឬមួយ ព្រមទាំងពេលដែលអ្នកទាក់ទងទៅពួកគេ។

អ្នកប្រហែលជាមិនអាចទទួលបានប្រាក់បំណាច់រ៉ាប់រងការងារទេ;

ប្រសិនបើអ្នកជ្រើសរើសចាកចេញពីការងារដោយគ្មានហេតុផលល្អ

ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានគេបណ្តេញចេញដោយសារតែធ្វើអ្វីមួយនៅកន្លែងធ្វើការដែលអ្នកដឹងថាខុសឬខុសច្បាប់

ប្រសិនបើអ្នកគ្មានការងារធ្វើដោយសារអ្នកពាក់ព័ន្ធនឹងវិវាទការងារ (ឧទាហរណ៍កូដកម្ម ការចាកចេញឬជម្លោះផ្សេងទៀត)

អ្នកគួរដាក់ពាក្យសុំ ប្រាក់បំណាច់ EI ទោះបីជាអ្នកមិនប្រាកដថាអ្នកសមនឹងទទួលបានក៏ដោយ។ អ្នកក៏គួរដាក់ពាក្យសុំឱ្យបានឆាប់តាមដែលអាចធ្វើទៅបានបន្ទាប់ពីបាត់បង់ការងារថ្មី។

ដើម្បីស្វែងយល់ថាអ្នកអាចទទួលបានប្រាក់បំណាច់ ឬមិនបាន អ្នកត្រូវតែដាក់ពាក្យសុំតាមអ៊ិនធឺណែតនៅ www.canada.ca ។ ការចាប់ផ្តើមនឹងមានដំណើរដោយការដាក់ពាក្យតាមអ៊ិនធឺណែត។

បើគ្មានអ៊ិនធឺណែតតាមផ្ទះទេអ្នកអាចទៅកាន់ការិយាល័យសេវាកម្មកាណាដាជិតបង្គោលប្រើប្រាស់ស៊ីនេធីណេយ្យស្វ័យប្រវត្តិ (កុំព្យូទ័រ)

នៅទីនោះឬប្រើអ៊ិនធឺណែតសាធារណៈតាមបណ្តាល័យក្នុងតំបន់របស់អ្នក។ អ្នកត្រូវការប្រហែលជា ៦០ នាទីដើម្បីបំពេញពាក្យសុំតាមអ៊ិនធឺណែត។

អ្នកត្រូវមានព័ត៌មានដូចខាងក្រោមមុនពេលចាប់ផ្តើមដាក់ពាក្យសុំ។

ត្រកូលដើមរបស់អ្នក

លេខរ៉ាប់រងសង្គមរបស់អ្នក - ប្រសិនបើវាចាប់ផ្តើមជាមួយលេខ ៩ អ្នកត្រូវបង្ហាញភស្តុតាងនៃស្ថានភាពអន្តរប្រទេសនិងប័ណ្ណសិទ្ធិធ្វើការក្នុងប្រទេសកាណាដា។

អាស័យដ្ឋានរួមទាំងលេខតំបន់ប្រសព្វល័យ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនមានអាសយដ្ឋានអ្នកត្រូវតែដាក់ពាក្យសុំដោយផ្ទាល់នៅឯមជ្ឈមណ្ឌលសេវាកម្មក្នុងប្រទេសកាណាដា។ និង

បើអ្នកចង់ចុះឈ្មោះសម្រាប់ការដាក់ប្រាក់បញ្ចូលគណនីធនាគារ ត្រូវបំពេញ ក្រដាស ដោយមានលេខស្តាប់ស្តីអំពីប្រាក់បញ្ញើ លេខសាខាធនាគារតំបន់ និងលេខគណនីរបស់អ្នក។

ប្រសិនបើអ្នកមិនច្បាស់អំពីលេខទាំងនេះអ្នកអាចស្នើសុំឱ្យអ្នកធ្វើការនៅក្នុងធនាគារជួយសរសេរ។

អ្នកដែលធ្វើការនៅកន្លែងរ៉ាប់រងការងារអាចសម្រេចបានថាអ្នកអាចទទួលបានប្រាក់បំណាច់នៅពេលទទួលបានពាក្យសុំរបស់អ្នក។

យើងសង្ឃឹមថាអ្នកបានឃើញថាផ្តល់ព័ត៌មាននេះជាប្រភពដ៏ល្អនៃបឋមព័ត៌មានខ្លះៗព្រោះវាទាក់ទងនឹងកម្មវិធីរ៉ាប់រងការងារក្នុងរដ្ឋ Ontario ។

ប្រសិនបើលោកអ្នកនៅមានសំណួរអំពីរឿងទាំងអស់នេះ សូមមេត្តាគិតដើម្បីត្រឡប់មកសួរតាមតាមរយៈភ្នាក់ងារបម្រើសេវាកម្ម ហើយនិងអ្នកដែលប្រាប់លោកអ្នកអំពីព័ត៌មានតាមអ៊ិនធឺណែតនេះ។

Before you Sign

បើសិនជាលោកអ្នកមានម៉ាស៊ីនគិតស្វ័យប្រវត្តិ(កុំព្យូទ័រ)អាចចូលទៅក្នុងទំព័រអ៊ីនធឺណិតឈ្មោះជំហានចូលទៅក្នុងយុត្តិធម៌ (stepstojustice.ca)
ឬអង្គការអន្តរប្រទេស(settlement.org)ដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានបន្ថែម។ ប្រសិនបើលោកអ្នកបានដឹងថាខ្លួនត្រូវការដំបូន្មានដែលត្រឹមត្រូវតាមច្បាប់, ការគាំទ្រ,
ឬអ្នកច្បាប់សម្រាប់ជាតំណាងរបស់លោកអ្នក, សូមទាក់ទងមកភ្នាក់ងារជំនួយផ្នែកច្បាប់រដ្ឋអង្គការយ៉ា(Legal Aid Ontario) ១-៨០០-៦៦៨-៨២៥៨ ពីថ្ងៃច័ន្ទទល់ថ្ងៃសុក្រ ពីម៉ោង 8 ព្រឹកដល់ម៉ោង
5 ល្ងាច (EST) ដែលមានជាភាសាផ្សេងៗគ្នាចំនួន 300 ភាសា។ ព័ត៌មានដែលចេញផ្សាយតាមប្រព័ន្ធអ៊ីនធឺណិតនេះបានទទួលឧបត្ថម្ភជាប្រាក់ដោយភ្នាក់ងារបម្រើឈ្មោះគ្រឹះស្ថានច្បាប់ (LAW
FOUNDATION)(YWCA-ST THOMAS) សហគមន៍យុត្តិធម៌ក្រុងសាំងតូម៉ាស៍ទទួលខុសត្រូវនៅក្នុងព័ត៌មាននេះដែលសរសេរជាលាយលក្ខណ៍អក្សរចេញផ្សាយ។